

EG-Konformitätserklärung / EC Conformity Declaration

Dok.-Nr./Doc. No.: CE_U_15_01

Hersteller, Anschrift / : Jean Müller GmbH Elektrotechnische Fabrik
Manufacturer, Adress H.J.-Müller-Straße 7, 65343 Eltville am Rhein /GERMANY

Produktbezeichnung / :
Product designation
NH-Sicherungsunterteile für Aufbaumontage Gr. 00
Ausführung 1-polig und 3-polig,
mit Zubehör Trenn- und Seitenwand TW-U00-xxx
Kontaktdeckungen HAT-U00-xxx,
Griffaschenabdeckung A-GU00-3 und mechanischer Sicherungsüberwachung K-U00-xxx

NH-Fuse base NH00 for base plate mounting
1-poles and 3-poles
with accessories partition and sidewall TW-U00
contact cover HAT-U00-xxx,
gripping lug cover A-GU00-3 and mechanical fuse-monitoring K-U00-xxx

1-polig/pole: U00-1IG...; U00-1IGZ...

3-polig/poles: U00-3IG...; U00-3IGZ...

Das bezeichnete Produkt/die Produktreihe stimmt u.a. mit den Vorschriften folgender EG-Richtlinien überein:

The designated product confirms to the provision of the following European directives:

2014/35/EU:

Richtlinie 2014/35/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. 02. 2014 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen.

2014/35/EC:

Directive 2014/35/EC of the European Parliament and of the Council of 26 february 2014 on the harmonisation of the laws of Member States relating to electrical equipment designed for use within certain voltage limits

2011/65/EG:

Richtlinie 2011/65/EG des Europäischen Parlaments und des Rates vom 08. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

2011/65/EC:

Directive 2011/65/EC of the European Parliament and of the Council of 08. June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

1907/2006/EG:

Verordnung zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH).

1907/2006/EC:

regulation concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of chemical substances (REACH)

Unsere Produkte sind nach Regeln unseres von der DQS nach DIN EN ISO 9001 zertifizierten

Qualitätsmanagementsystems in Übereinstimmung mit den u.a. nachfolgend genannten harmonisierten Normen konstruiert und gefertigt.

Our products are constructed and manufactured based on our Quality Management System (according to DIN EN ISO 9001 which has been certified by DQS) in correspondence to the following harmonized standards.

Europäische Normen / 60269-1:2007+A1:2009

Harmonized European standards

IEC-Standards / 60269-1:2006+A1:2009; 60269-2:2013

IEC standards

Nationale Normen / 0636-2:2014-09

National standards

Aussteller / Issuer

: GL / QM

Eltville, den 20.03.2015

Rechtsverb. Unterschriften /

Legally binding signature


Dr. B. Müller

Jean Müller GmbH
Elektrotechnische Fabrik
Postfach 1364
65333 Eltville am Rhein

i.V. A. Göttert

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, beinhaltet jedoch keine Zusicherung von Eigenschaften.

Vorhandene Sicherheitshinweise und Bedienungsanleitungen sind zu beachten.

This declaration certifies compliance with the indicated directives but implies no warranty of properties. The safety instructions of the accompanying product documentation shall be observed.